



CANADA

No. 68
no

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMEDIATE

LE 18 JUILLET 1973
JULY 18, 1973

LIBRARY DEPT. OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES

VISIT OF MINISTER OF EXTERNAL AFFAIRS FOR MADAGASCAR
VISITE DU MINISTRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DE MADAGASCAR

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

Communiqué

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp a le plaisir d'annoncer qu'à son invitation, Son Excellence le capitaine de frégate Didier Ratsiraka, ministre malgache des Affaires étrangères, viendra en visite officielle au Canada du 18 au 21 juillet.

Durant son séjour, le capitaine de frégate Ratsiraka s'entretiendra de sujets d'intérêt commun avec l'honorable Mitchell Sharp et avec l'honorable Gérard Pelletier. Le ministre malgache passera en revue les projets de coopération avec le Président de l'ACDI, monsieur Paul Gérin-Lajoie, et examinera les perspectives des relations commerciales avec le Premier sous-ministre adjoint de l'Industrie et du Commerce, monsieur T.M. Burns.

En outre, il aura des entretiens à caractère technique avec de hauts fonctionnaires du ministère des Affaires extérieures, de l'Industrie et du Commerce et de l'Agence canadienne de développement international.

Le ministre malgache se rendra à Montréal le 21 juillet. Il sera reçu par la Ville de Montréal et en visitera les installations portuaires.

★

★

★

The Secretary of State for External Affairs the Honourable Mitchell Sharp has the pleasure to announce that at his invitation, His Excellency the Commander Didier Ratsiraka, Minister of External Affairs for Madagascar, will make an official visit to Canada from the 18th to the 21st of July.

During his visit Commander Ratsiraka will discuss subjects of common interest with the Honourable Mitchell Sharp and the Honourable Gérard Pelletier. The Malagasy Minister will review development assistance projects with the President of CIDA, Mr. Paul Gérin-Lajoie, and discuss commercial relations with the Senior Assistant Deputy Minister of Industry, Trade and Commerce, Mr. T.M. Burns.

In addition, he will have technical discussion with senior officials in the departments of External Affairs and Industry, Trade and Commerce and with the Canadian International Development Agency.

The Malagasy Minister will visit Montreal on the 21st of July. He will be officially received by the City and will tour the facilities in Montreal Harbour.